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Jegyzőkönyv 
 

Veresegyház Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

2023. november 15-én 13,40 órai kezdettel 
megtartott rendes nyílt üléséről 

 

 

Mutató: 
 

 

Rendelet: 

 

27/2023.(XI.16.) önkormányzati rendelet A geotermikus hőszolgáltatás szolgáltatási díjairól és 
egyéb szabályairól szóló 5/2016.(II.29.) önkormányzati 
rendelet módosításáról 

 

 

Határozatok: 
 

323/2023.(XI.15.) Kt. határozat: Tájékoztatás Veresegyház Város Önkormányzat 
költségvetésének 2023. 09. 30-i teljesítési adatairól, 
javaslattétel előirányzat módosításra 

 

324/2023.(XI.15.) Kt. határozat: „Veresegyház, Széchenyi téri óvoda energetikai 
korszerűsítése” tárgyú projekt közbeszerzési eljárás I. 
ajánlati rész (Nyílászárók cseréje) eredményesnek 

nyilvánítása 

 

325/2023.(XI.15.) Kt. határozat: „Veresegyház, Széchenyi téri óvoda energetikai 
korszerűsítése” tárgyú projekt közbeszerzési eljárás II. 
ajánlati rész (Gázkazánok cseréje) eredménytelennek 
nyilvánítása 

 

326/2023.(XI.15.) Kt. határozat: „Veresegyház, Széchenyi téri óvoda energetikai 
korszerűsítése” tárgyú megismételt közbeszerzési eljárás 
indítása 

 

327/2023.(XI.15.) Kt. határozat: Intézményi alapító okiratok módosítása (Kéz a Kézben 
Óvoda) 

 

328/2023.(XI.15.) Kt. határozat: Intézményi alapító okiratok módosítása (Meseliget Városi 
Bölcsőde) 

 

329/2023.(XI.15.) Kt. határozat: Együttműködési megállapodás kötése Veresegyház 
közigazgatási területén belül új hulladékudvar 
kialakítására 

 

330/2023.(XI.15.) Kt. határozat: Veresegyház 5785/163 hrsz-ú ingatlanon a Kéz a Kézben 
Óvoda vagyonkezelői jogának megszüntetése 
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331/2023.(XI.15.) Kt. határozat: Veresegyház 25 éves évfordulójára tervezett 
programsorozat 

 

332/2023.(XI.15.) Kt. határozat: A VERES FA-LAK-AT Kft. részlefizetési kérelme a 
Veresegyház 9589/4 hrsz-ú ingatlan megvásárlása 
tekintetében 

 

333/2023.(XI.15.) Kt. határozat: Veresegyház 041/1 hrsz-ú szennyvíziszaptároló besorolás 
módosítása, igazodva a valós természetbeni állapothoz 

 

334/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 174/2021.(VI.7.) Polgármesteri határozat visszavonása 

 

335/2023.(XI.15.) Kt. határozat: Új határozat meghozatala, öröklés miatt a Veresegyház 
059/28 hrsz-ú ingatlan 3040/620720 tulajdoni 
hányadának megvásárlása tárgyában 

 

336/2023.(XI.15.) Kt. határozat: A Szentegyházi Gyermekfilharmónia Alapítvány 
támogatási kérelme 

 

337/2023.(XI.15.) Kt. határozat: A Kéz a Kézben Alapítvány támogatási kérelme 

 

338/2023.(XI.15.) Kt. határozat: Kemény Kálmán utca, Szabadság és Árpád utca közötti 
szakaszon történő aszfaltozása 

 

339/2023.(XI.15.) Kt. határozat: Anonymus utcai járda építése, a Budapesti úttól a 
Mogyoródi utcáig 

 

340/2023.(XI.15.) Kt. határozat: Lethenyei László tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
 

341/2023.(XI.15.) Kt. határozat: A Veresi Krónika tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
 

342/2023.(XI.15.) Kt. határozat: A Veresnet TV tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
 

343/2023.(XI.15.) Kt. határozat: Döntés Veresegyház Város Önkormányzat számlavezető 
pénzintézetének kiválasztására 

 

344/2023.(XI.15.) Kt. határozat: PM_BOLCSODEFEJLESZTES_2018/34-es számú pályázati 
összeg részletekben történő visszafizetésének 
kamatösszege 
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Jegyzőkönyv 
 

Készült: Veresegyház Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. november 15-én 

13,40 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében megtartott 
rendes nyílt üléséről 

 

Jelen vannak: 

Cserháti Ferenc polgármester 

Bazsikné Kővári Krisztina képviselő 

Bobál Imréné képviselő 

Gáncs Gábor képviselő 

Harcos Györgyné képviselő 

Kosik József alpolgármester 

Kőnig Zsolt képviselő 

Lázár Ildikó képviselő 

Dr. Marik György alpolgármester 

Szénás Zsoltné képviselő 

 

Távolmaradását előre bejelentette: 

Tóth Sándor képviselő 

 

Polgármesteri Hivatal részéről jelen vannak: 

dr. Kiss Béláné jegyző 

Székelyné Szabó Andrea aljegyző 

Valkó Zoltánné pénzügyi osztályvezető 

Jovanović Dragutin műszaki osztályvezető 

Tóthné Dobos Judit adóügyi osztályvezető 

Kapros Károly informatikai és ügyviteli irodavezető 

Kátai-Benedek Zalán üzemeltetési irodavezető 

Nagyné Erben Mónika önkormányzati koordinációs ügyintéző 

Sziráki Viktor rendszergazda 

Dr. Simon Edit jogi, közbeszerzési és választási szakreferens 

 

Jelen vannak továbbá: 
Csécsyné Dr. Drótos Edina alpolgármester 

Nagy József Attila GAMESZ igazgató 

Kovács Péter Veresi Krónika főszerkesztője 

 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Köszöntöm a képviselő-testület tagjait, a hivatal munkatársait és a 
meghívottat. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 9 fővel határozatképes, így a nyílt ülést 
megnyitom. Kérem, hogy aki a napirendi pontok tárgyalásával egyetért, szavazzon igennel! 

 

Napirend 

 

1.) A geotermikus hőszolgáltatás szolgáltatási díjairól és egyéb szabályairól szóló 5/2016.(II.29.) 
önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 
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2.) Tájékoztatás Veresegyház Város Önkormányzat költségvetésének 2023. 09. 30-i teljesítési 
adatairól, javaslattétel előirányzat módosításra 

Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

3.) A nyertes ajánlattevő kiválasztása a Veresegyház, Széchenyi téri óvoda energetikai 
korszerűsítése tárgyú közbeszerzési eljárásban 

Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

4.) „Veresegyház, Széchenyi téri óvoda energetikai korszerűsítése” tárgyú megismételt 
közbeszerzési eljárás indítása 

Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

5.) Intézményi alapító okiratok módosítása 

Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

6.) Együttműködési megállapodás kötése Veresegyház közigazgatási területén belül új 
hulladékudvar kialakítására 

Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

7.) Veresegyház 5785/163 hrsz-ú ingatlanon a Kéz a Kézben Óvoda vagyonkezelői jogának 
megszüntetése 

Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

8.) Veresegyház 25 éves évfordulójára tervezett programsorozat 

Előterjesztő: Csécsyné Dr. Drótos Edina alpolgármester 

 

9.) A VERES FA-LAK-AT Kft. részlefizetési kérelme a Veresegyház 9589/4 hrsz-ú ingatlan 
megvásárlása tekintetében 

Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

10.) Veresegyház 041/1 hrsz-ú szennyvíziszaptároló besorolás módosítása, igazodva a valós 
természetbeni állapothoz 

Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

11.) 174/2021.(VI.7.) Polgármesteri határozat visszavonása és új határozat meghozatala, öröklés 
miatt a Veresegyház 059/28 hrsz-ú ingatlan 3040/620720 tulajdoni hányadának megvásárlása 
tárgyában 

Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

12.) A Szentegyházi Gyermekfilharmónia Alapítvány támogatási kérelme 

Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

13.) A Kéz a Kézben Alapítvány támogatási kérelme 

Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

14.) Kemény Kálmán utca, Szabadság és Árpád utca közötti szakaszon történő aszfaltozása 

Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

15.) Anonymus utcai járda építése, a Budapesti úttól a Mogyoródi utcáig 

Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 
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16.) Lethenyei László tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

17.) A Veresi Krónika tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

18.) A Veresnet TV tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
Előterjesztő: Cserháti Ferenc polgármester 

 

19.) Döntés Veresegyház Város Önkormányzat számlavezető pénzintézetének kiválasztására 

Előterjesztő: Dr. Marik György alpolgármester 

 

20.) Egyebek 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Aki a napirendi pontok tárgyalásával egyetért, szavazzon igennel! 
 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással elfogadta az előterjesztett napirendet. 
 

 

Cserháti Ferenc polgármester: A jegyzőkönyv hitelesítésére javaslom Lázár Ildikó képviselőt és Dr. 
Marik György alpolgármestert. 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett megválasztotta a jegyzőkönyv-

hitelesítőket. 
 

 

A 1.) napirendi pont tárgya: A geotermikus hőszolgáltatás szolgáltatási díjairól és egyéb 
szabályairól szóló 5/2016.(II.29.) önkormányzati rendelet módosítása 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnökének. 

 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 6 igennel támogatta a Pénzügyi 
Bizottság és kéri az önköltségi ár felülvizsgálatát 2024. március 31-i határidővel. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Kérem az akkor már Városgazda Kft. ügyvezetőjét, hogy erre térjünk 
vissza. Ha nincs kérdés vagy észrevétel, akkor kérem, hogy aki egyetért a rendelet módosításával, 
szavazzon igennel! 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással a geotermikus hőszolgáltatás 
szolgáltatási díjáról és egyéb szabályairól szóló 5/2016.(II.29.) számú önkormányzati rendelet 
módosítását a 27/2023.(XI.16.) önkormányzati rendeletével elfogadta. 

 

Veresegyház Város Önkormányzata Képviselő-testületének 27/2023.(XI.16.) önkormányzati 
rendelete a geotermikus hőszolgáltatás szolgáltatási díjáról és egyéb szabályairól szóló 

5/2016.(II.29.) önkormányzati rendeletének módosításáról 
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Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1.) bek. a) 
pontjában és Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. tv. 10. §.(1)-(2) 

bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva, a termálvíz hasznosításával biztosított rásegítő 
geotermikus hőszolgáltatásról az alábbi rendeletet alkotja: 

1. § 

A geotermikus hőszolgáltatás szolgáltatási díjáról és egyéb szabályairól szóló 5/2016(II.29.) 
önkormányzati rendelet 1. § (2) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
„(2) A geotermikus hőszolgáltatást az Önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaság, a 
Veresegyházi Városgazda Kft. útján végzi.” 

2. § 

(1) A geotermikus hőszolgáltatás szolgáltatási díjáról és egyéb szabályairól szóló 5/2016(II.29.) 

önkormányzati rendelet 2. § (1) bekezdés i) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
(E rendelet alkalmazásában) 
„i)  Önköltség: Az önköltség a megtermelt, előállított termék vagy szolgáltatás (jelen esetben a 

kiegészítő hőszolgáltatás) naturális egységére (GJ) jutó teljes költség. A teljes költség magában 
foglalja a szolgáltatás nyújtásához felhasznált anyagok-, igénybevett szolgáltatások költsége 
mellett a szolgáltatásnyújtáshoz szükséges munkaerő költségeket – bérköltséget, személyi 
jellegű egyéb kifizetéseket és a munkáltatói közterheket – az értékcsökkenési leírást és az egyéb 
közvetlen költségeket, fizetendő adókat, díjakat.” 

(2) A geotermikus hőszolgáltatás szolgáltatási díjáról és egyéb szabályairól szóló 5/2016(II.29.) 
önkormányzati rendelet 2. § (1) bekezdése a következő j)–l) ponttal egészül ki: 
(E rendelet alkalmazásában) 
„j)  Lakossági fogyasztó: Lakossági fogyasztónak minősül az a fogyasztó, aki a termálfűtés 

szolgáltatásáról szóló szerződést magánszemélyként köti meg, vagy olyan társasházként, ahol a 
társasház albetéteinek legalább 80%-a magánszemély tulajdonában áll és lakhatási célt szolgál. 

k)  Egyedi áras nagyfogyasztó: Az a fogyasztó, aki a termálfűtés szolgáltatásáról szóló szerződést 
akként köti meg, hogy kötelezettséget vállal fogyasztási helyenként évente átlagosan legalább 
5000 GJ hőenergia vásárlására. 

l)  Közületi fogyasztó: Az a fogyasztó, aki nem minősül lakossági fogyasztónak és egyedi áras 
nagyfogyasztónak.” 

3. § 

A geotermikus hőszolgáltatás szolgáltatási díjáról és egyéb szabályairól szóló 5/2016(II.29.) 
önkormányzati rendelet 3. § (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
„(1) A geotermikus hőszolgáltatás szolgáltatási díjkategóriánkénti díjait az 1. melléklet tartalmazza.” 

4. § 

A geotermikus hőszolgáltatás szolgáltatási díjáról és egyéb szabályairól szóló 5/2016(II.29.) 
önkormányzati rendelet 5. § (3) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
„(3) A geotermikus hőszolgáltatónak a Képviselő-testület döntését követően, indokolt esetben 
lehetősége van egyedi szerződés megkötésére és árkedvezmény biztosítására azzal a kitétellel, hogy 
önköltségi ár alatt szolgáltatást nyújtani nem lehet.” 

5. § 

A geotermikus hőszolgáltatás szolgáltatási díjáról és egyéb szabályairól szóló 5/2016(II.29.) 
önkormányzati rendelet az 1. melléklet szerinti 1. melléklettel egészül ki. 

6. § 

Hatályát veszti A geotermikus hőszolgáltatás szolgáltatási díjáról és egyéb szabályairól szóló 
5/2016(II.29.) önkormányzati rendelet 
a) 2. § (1) bekezdés g) és h) pontja, 
b) 3. § (2) és (2a) bekezdése. 

7. § 

Ez a rendelet 2024. január 1-jén lép hatályba. 
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Veresegyház, 2023. november 15. 
 

Cserháti Ferenc     dr. Kiss Béláné  
   polgármester            jegyző 

 

1. melléklet a 27/2023. (XI. 16.) önkormányzati rendelethez 

„1. melléklet az 5/2016(II.29.) önkormányzati rendelethez 

Geotermikus hőszolgáltatás díjai 2024. január 1-jétől 
Szolgáltatási díjkategória Nettó ár (Ft/GJ) Bruttó ár (Ft/GJ) 

Lakossági fogyasztó 5.070 5.323 

Egyedi áras nagyfogyasztó 5.850 6.142 

Közületi fogyasztó 7.800 8.190 

 

 

A 2.) napirendi pont tárgya: Tájékoztatás Veresegyház Város Önkormányzat költségvetésének 
2023. 09. 30-i teljesítési adatairól, javaslattétel előirányzat 
módosításra 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Ezen kívül a határozati javaslatban szerepel még egy jóváhagyás és 
felhatalmazás a betétlekötésre. Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 5 igen, 1 nem 

szavazattal támogatja az előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Öröm volt az előterjesztést olvasni, hiszen 2,4 milliárd forintot a 
tartalékkeretbe helyezni, 70 millió forint kamatot realizálni, az eddig nem volt a költségvetés eleme. A 
Pénzügyi Bizottságban még dicséretet is kaptunk, annak ellenére, hogy nem egyhangú volt a 
támogatás. Fejleszteni is kell, ezért a pénzek költéséről is jövünk előterjesztésekkel, ahogy a mai ülésen 
is vannak ilyenek. Ha nincs kérdés vagy észrevétel, akkor kérem, hogy aki az előterjesztést támogatja, 

szavazzon igennel! 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

323/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1.) Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-Testülete elfogadja a 
költségvetés 2023.09.30-i teljesítési adatairól való tájékoztatást. 

 

2.) A Képviselő-testület a B351. Értékesítési és forgalmi adók előirányzatát 
3.036.934.496,-Ft összeggel, a 2023. évi K513. Általános költségvetési 
tartalék kiadási előirányzatát 2.401.585.671,-Ft összeggel megemeli, 
valamint a B52. Ingatlan értékesítések előirányzatát 635.348.825,- Ft 

összeggel csökkenti. 
 

3.) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 2.) pont 
szerinti előirányzat-módosítás az Önkormányzat 2023. évi 
költségvetésének soron következő módosításakor átvezetésre kerüljön. 
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4.) A Képviselő-testület jóváhagyja a K&H Bank Zrt.-nél történő banki 
betétlekötést az Önkormányzat likviditásának fenntartása mellett heti 
futamidővel. A lekötés folyamatos, a szabad pénzeszközök függvényében. 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

 

A 3.) napirendi pont tárgya: A nyertes ajánlattevő kiválasztása a Veresegyház, Széchenyi téri óvoda 
energetikai korszerűsítése tárgyú közbeszerzési eljárásban 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: A Közbeszerzési Bírálóbizottság javaslatot tett a meghirdetett 
közbeszerzési eljárás lezárására. Az egyik része, a nyílászárók cseréje eredményesen tud lezárulni, a 
másik része, a kazán, illetve fűtéskorszerűsítés pedig nem. Ennek jóváhagyását kérjük a képviselő-

testülettől név szerinti szavazással. Ha nincs észrevétel vagy hozzászólás, kérem jegyző asszonyt, hogy 
a név szerinti szavazást bonyolítsa le. Az első határozati javaslatról szavazunk, vagyis a nyílászárócsere 
eredményessé nyilvánításáról és a nyertes ajánlattevő kihirdetéséről. 
 

A képviselő-testület tagjai a név szerinti szavazás során az alábbi szavazatokat adták: 
Cserháti Ferenc: igen 

Kosik József: igen 

Bobál Imréné: igen 

Gáncs Gábor: igen 

Harcos Györgyné: igen 

Kőnig Zsolt: távol 
Lázár Ildikó: igen 

Dr. Marik György: igen 

Bazsikné Kővári Krisztina: igen 

Szénás Zsoltné igen 

Tóth Sándor: távol 
 

dr. Kiss Béláné jegyző megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás 
mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

324/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1. Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a TOP_PLUSZ-

2.1.1-21-PT1-2022-00024 azonosító számú, a „Veresegyház, Széchenyi 
téri óvoda energetikai korszerűsítése” tárgyú projekt közbeszerzési 
eljárásának I. ajánlati részét (Nyílászárók cseréje) eredményesnek, és az 

Ébenfa Termelő, Üzemeltető és Kereskedelmi Kft-t, (székhely: 2400 
Dunaújváros, Verebély út 40., adószám: 10702222-2-07, képviseli: 
Szebenyi József ügyvezető) - mint a legjobb ár-érték arányt megjelenítő 
érvényes ajánlat benyújtóját - nyertes ajánlattevőnek nyilvánítja nettó 
47.147.417,-Ft ajánlati árral (bruttó 59.877.220,-Ft), mely a közbeszerzési 
eljáráshoz biztosított fedezeten belül van. 
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2. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a közbeszerzési 
eljárás eredményéről szóló írásbeli összegezés, majd az utóellenőrzést 
végző irányító hatóság szabályossági tanúsítványát követően kösse meg a 
szerződést az Ébenfa Termelő, Üzemeltető és Kereskedelmi Kft-vel. 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Most pedig a fűtéskorszerűsítésről szavazunk, ahol eredménytelenné 
nyilvánítjuk az eljárást. 
 

A képviselő-testület tagjai a név szerinti szavazás során az alábbi szavazatokat adták: 
Cserháti Ferenc: igen 

Kosik József: igen 

Bobál Imréné: igen 

Gáncs Gábor: igen 

Harcos Györgyné: igen 

Kőnig Zsolt: távol 
Lázár Ildikó: igen 

Dr. Marik György: igen 

Bazsikné Kővári Krisztina: igen 

Szénás Zsoltné igen 

Tóth Sándor: távol 
 

dr. Kiss Béláné jegyző megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás 
mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

325/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő–testülete a TOP_PLUSZ-

2.1.1-21-PT1-2022-00024 azonosító számú, a „Veresegyház, Széchenyi téri 
óvoda energetikai korszerűsítése” tárgyú projekt közbeszerzési eljárásának II. 
ajánlati részét (Gázkazánok cseréje) - mivel nem nyújtottak be érvényes 
ajánlatot – a Kbt. 75. § (1) bekezdés b) pontja alapján eredménytelennek 
nyilvánítja. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

 

A 4.) napirendi pont tárgya: „Veresegyház, Széchenyi téri óvoda energetikai korszerűsítése” tárgyú 
megismételt közbeszerzési eljárás indítása 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Az előző napirendi pontban eredménytelenné nyilvánított 
közbeszerzési eljárás újraindításáról szavazunk. Kérem, hogy aki egyetért a közbeszerzés indításával, 
szavazzon igennel! 
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A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

326/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1. Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a 
„Veresegyház, Széchenyi téri óvoda energetikai korszerűsítése_” tárgyú 
közbeszerzési eljárás fedezetét, mely a TOP_PLUSZ-2.1.1-PT1-2022-

00024 számú pályázati forrásból biztosított nettó 21.252.583,-Ft (bruttó 
26.990.780,-Ft) 

 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a „Veresegyház, 
Széchenyi téri óvoda energetikai korszerűsítése” tárgyú közbeszerzési 
eljárás megindítására és lefolytatására, egyben kijelöli a Közbeszerzési 
Bírálóbizottság tagjait: 

 

A Közbeszerzési Bírálóbizottság tagjai: 
• Dr. Simon Edit jogi, közbeszerzési és választási szakreferens 

• Jovanovic Dragutin műszaki osztályvezető 

• Valkó Zoltánné pénzügyi osztályvezető 

• Csíky Gábor felelős akkreditált közbeszerzési tanácsadó 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

 

Az 5.) napirendi pont tárgya: Intézményi alapító okiratok módosítása 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: A pedagógusok jogviszonyváltozásának kötelező átvezetését jelenti az 
óvoda és a bölcsőde Alapító okiratán. Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 
elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 7 igennel támogatja a Pénzügyi 
Bizottság az előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: A bölcsőde tekintetében van egy elírás, amit ki kell javítani. Kérem, hogy 
aki ezzel a kiegészítéssel, javítással együtt a határozati javaslatot elfogadja, szavazzon igennel először 
az óvoda tekintetében! 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

327/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1. Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a 
Kéz a Kézben Óvoda Alapító okiratát módosító okiratot. 

 

2. A Képviselő-testület elfogadja a Kéz a Kézben Óvoda egységes 
szerkezetbe foglalt Alapító okiratát. 
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3. A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt a törzskönyvi nyilvántartásban 
történő módosítással kapcsolatos teendők megtételére. 

 

Határidő: 2024. január 1. 
Felelős: jegyző 

 

Cserháti Ferenc polgármester: A második határozati javaslat szavazása következik a Meseliget Városi 
Bölcsőde Alapító okiratának módosításáról. Kérem, hogy aki támogatja az Alapító okirat módosítását, 
szavazzon igennel! 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

328/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1. Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a 
Meseliget Városi Önkormányzati Bölcsőde Alapító okiratát módosító 
okiratot. 

 

2. A Képviselő-testület elfogadja a Meseliget Városi Önkormányzati 
Bölcsőde egységes szerkezetbe foglalt Alapító okiratát. 

 

3. A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt a törzskönyvi nyilvántartásban 
történő módosítással kapcsolatos teendők megtételére. 

 

Határidő: 2024. január 1. 
Felelős: jegyző 

 

 

A 6.) napirendi pont tárgya: Együttműködési megállapodás kötése Veresegyház közigazgatási 
területén belül új hulladékudvar kialakítására 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Korábban már tárgyaltunk róla és elvi hozzájárulásunkat adtuk ahhoz, 
hogy az új hulladékgazdálkodási rendszerben a MOHU hulladékudvart létesítsen a városban. Ennek 
most konkrét együttműködési megállapodását tudjuk jóváhagyni. Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 6 igen és 1 tartozódó szavazattal 
támogatjuk az előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Ha elfogadjuk és aláírjuk ezt az együttműködési megállapodást, akkor 
lesz hulladékudvar, ha nem fogadjuk és nem írjuk alá, akkor nem lesz. Tekintettel arra, hogy 12-14 

hulladékudvart kívánnak országosan első körben létesíteni, számomra nagy öröm, hogy mi benne 

vagyunk az első körben. Javaslom, hogy fogadjuk el ezt a megállapodást, remény szerint a jövő év vége 
felé működő hulladékudvar lesz. Ha nincs kérdés vagy észrevétel, akkor kérem, hogy aki az 

előterjesztés határozati javaslatát támogatja, szavazzon igennel! 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
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329/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1.) Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul, 
hogy a Veresegyház belterület 9850/3 hrsz-ú ingatlanon hulladékgyűjtő 
udvar létesítését célzó Együttműködési Megállapodást a MOHU MOL 

Hulladékgazdálkodási Zrt.-vel aláírásra kerüljön. 
 

2.) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megállapodás 
aláírására. 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

 

A 7.) napirendi pont tárgya: Veresegyház 5785/163 hrsz-ú ingatlanon a Kéz a Kézben Óvoda 
vagyonkezelői jogának megszüntetése 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Korábban döntöttünk a gyermekorvosi rendelő megépülését követően 
annak önálló helyrajzi számra kerüléséről és az ingatlan Városfejlesztő Kft-nek vagyonkezelésbe 
adásáról, így ezt a területet az óvodától vissza kell venni. Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 7 igennel támogatjuk az 
előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Ha nincs kérdés vagy észrevétel, akkor kérem, hogy aki támogatja az 
előterjesztést, szavazzon igennel! 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

330/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1.) Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul a 
Veresegyház belterület 5785/163 hrsz-ú ingatlanra (új Gyermekorvosi 
rendelő, természetben: Veresegyház, Gyermekliget u. 32.) a Kéz a Kézben 
Óvoda javára bejegyzett 1/1 hányadú vagyonkezelési jog közös 
megegyezéssel történő megszüntetéséhez 2023. október 31. hatállyal. 

 

2.) A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a vagyonkezelési 
szerződés megszüntetésével kapcsolatos dokumentációk aláírására. A 
Polgármester felkéri a Jegyzőt, hogy a keletkező változást a vagyon-

nyilvántartásban és a Földhivatali ingatlan-nyilvántartásban vezettesse át. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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A 8.) napirendi pont tárgya: Veresegyház 25 éves évfordulójára tervezett programsorozat 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 7 igennel támogatjuk az 
előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Alpolgármester asszony a bizottsági ülésen elmondta, hogy ez a 
rendezvények váza, alapja, ami a nagyrendezvényeket illeti. Ehhez egyéb rendezvények, más 
szervezetek rendezvényei csatlakoznak, hiszen számos évforduló lesz a mi 25 éves évfordulónkon kívül. 
Ezekkel az év folyamán kiegészítjük a rendezvényeinket. Ha nincs kérdés vagy észrevétel, akkor kérem, 
hogy aki egyetért az előterjesztéssel, szavazzon igennel! 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

331/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1) Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja 
Veresegyház 25 éves évfordulójára tervezett programsorozat ütemtervét. 

 

2) A programsorozat rendezvényeinek költségét, bruttó 35.620.000 forintot 
a Váci Mihály Művelődési Központ 2024. évi költségvetésében szükséges 
tervezni. 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

 

A 9.) napirendi pont tárgya: A VERES FA-LAK-AT Kft. részlefizetési kérelme a Veresegyház 9589/4 

hrsz-ú ingatlan megvásárlása tekintetében 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 7 igennel támogatjuk az 
előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Ha nincs kérdés vagy észrevétel, akkor kérem, hogy aki az 

előterjesztésben foglaltakkal egyetért, szavazzon igennel! 
 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

332/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1.) Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a 
VERES FA-LAK-AT Kft. Veresegyház belterület 9589/4 hrsz-ú 3.000 m2 

kivett beépítetlen terület besorolású ingatlan megvásárlásának 
221/2022.(VIII.10.) Kt. határozat alapján 2023. január 26-án létrejött 
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ingatlan adásvételi szerződés 4.c. pontja szerinti, 3. vételárrészletre 
vonatkozó részletfizetési kérelmét az alábbi ütemezés szerint: 
Vevő 2023. szeptember 29. napjáig megfizetett banki átutalással 
összesen bruttó 74.300.00,- Ft összeget, a fennmaradó bruttó 
40.000.000,- Ft összeget 
1. részlet: 2024. február 28-ig 1.900.000,-Ft önerőből 
2. részlet: 2024. március 31-ig 8.100.000,-Ft önerőből 
3. részlet: 2024. március 31-ig 30.000.000,-Ft banki hitelkonstrukcióval 
teljesíti. 

 

2.) A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert az adásvételi 
szerződés módosítás aláírására. 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

 

A 10.) napirendi pont tárgya: Veresegyház 041/1 hrsz-ú szennyvíziszaptároló besorolás módosítása, 
igazodva a valós természetbeni állapothoz 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Tulajdonképpen ma már a Medveotthon része ez a terület, így 
szükséges a nyilvántartásban is módosítani ezt. Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 7 igennel támogatjuk az 
előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Ha nincs kérdés vagy észrevétel, akkor kérem, hogy aki egyetért az 

előterjesztésben foglaltakkal, szavazzon igennel! 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

333/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1.) Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul a 
Veresegyház 041/1 hrsz-ú, jelenleg „kivett szennyvíztisztító” 
besorolásának „kivett beépítetlen területté” történő átsorolásához. 

 

2.) A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert az átminősítéshez 
szükséges földhivatali dokumentációk aláírására. A Polgármester felkéri a 
Jegyzőt, hogy az ingatlan átminősítéséből keletkező változást a vagyon-

nyilvántartásban és a Földhivatali ingatlan-nyilvántartásban vezettesse át. 
 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 
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A 11.) napirendi pont tárgya: 174/2021.(VI.7.) Polgármesteri határozat visszavonása és új határozat 
meghozatala, öröklés miatt a Veresegyház 059/28 hrsz-ú ingatlan 
3040/620720 tulajdoni hányadának megvásárlása tárgyában 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 6 igen és 1 tartózkodó szavazattal 
támogatjuk az előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Ha nincs kérdés vagy észrevétel, akkor kérem, hogy aki támogatja az 
előterjesztést, szavazzon igennel! 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatokat hozta: 

 

334/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete visszavonja a 
Veresegyház külterület 059/28 hrsz-ú szántó ingatlan 1520/620720 és 
1520/620720 tulajdonrészének megvásárlására vonatkozó 174/2021.(VI.7.) 

Polgármesteri határozatot. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

335/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1.) Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul a 
Veresegyház külterület 059/28 hrsz-ú szántó ingatlan 3040/620720 
tulajdonrészének megvásárlásához Szabó Barabástól 500.-Ft/m2, 

összesen bruttó 112.430.-Ft vételáron. Az adásvétellel egyidőben Szabó 
Zsoltné haszonélvező lemond haszonélvezeti jogosultságáról. A 
vásárláshoz szükséges fedezet az Önkormányzat 2023. költségvetésében 
tervezett K62 Ingatlanok beszerzése, létesítése előirányzaton áll 
rendelkezésre. 

 

2.) A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert az ingatlan adásvételi 
szerződés Polgármester általi aláírására. A Polgármester egyben felkéri a 
Jegyzőt, hogy az ingatlanértékesítésből keletkező változást a vagyon-

nyilvántartásban és a Földhivatali ingatlan-nyilvántartásban vezettesse át. 
 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

A 12.) napirendi pont tárgya: A Szentegyházi Gyermekfilharmónia Alapítvány támogatási kérelme 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
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Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 7 igennel támogatjuk az 
előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: A határozati javaslatot ki kell egészíteni, pontatlanul volt 
megfogalmazva a támogatandó szervezet neve, nem Szentegyházi Gyermekfilharmónia, az maga a 
közösség, hanem a Szentegyházi Gyermekfilharmónikusokért Alapítvány, ez a támogatandó szervezet. 
Kérem, hogy aki a pontosítással együtt támogatja a határozati javaslatot, szavazzon igennel! 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

336/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1.) Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 500.000,- Ft 

összegű támogatást nyújt a Szentegyházi Gyermekfilharmónikusokért 
Alapítvány részére az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének „K512 
Egyéb működési célú támogatások államháztartáson kívülre” előirányzat 
„Civil szervezetek program támogatása kerete” terhére. 

 

2.) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

 

A 13.) napirendi pont tárgya: A Kéz a Kézben Alapítvány támogatási kérelme 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Egy régi restanciánk felszámolását kezdjük meg azzal, hogy az óvodai 
játszóudvarok rendbetételére áldozunk. Megköszönve a szülőktől összegyűjtött támogatást, arra 
teszek javaslatot, hogy ezt a csaknem 7,5 millió forintot duplázzuk meg és az alapítvány az óvodáink 
játszóudvaraira csaknem 15 millió forintot rá tudna költeni. Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 6 igen és 1 tartózkodó szavazattal 
támogatjuk az előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Ha nincs kérdés vagy észrevétel, akkor kérem, hogy aki egyetért a 

határozati javaslattal, szavazzon igennel! 

 

A képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

337/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1.) Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7.460.000,- Ft 

összegű támogatást nyújt a Kéz a Kézben Alapítvány részére az 
Önkormányzat 2024. évi költségvetésének terhére. A támogatás a Kéz a 
Kézben Óvoda tagóvodái részére udvari játékok vásárlására fordítható. 
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2.) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

 

A 14.) napirendi pont tárgya: Kemény Kálmán utca, Szabadság és Árpád utca közötti szakaszon 
történő aszfaltozása 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 7 igennel támogatjuk az 
előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Ha nincs kérdés vagy észrevétel, akkor kérem, hogy aki egyetért, 
szavazzon igennel! 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

338/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1. Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul 
Veresegyház, Kemény Kálmán utca, Szabadság és Árpád utca közötti 
szakasz aszfaltozási munkálatok kivitelezéséhez. 

 

2. A beruházás összege 12 127 170,- Ft + Áfa, azaz bruttó 15 401 506,- Ft, 

melyhez szükséges fedezet a 2023. évi költségvetés tartalékkeretéből 
kerül átcsoportosításra a K6 Beruházási előirányzatra. 

 

3. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a munkákra 
vonatkozó ÚZ-Trans Kft.-vel (székhelye: 2351 Alsónémedi, hrsz 3600) 
kötendő vállalkozási szerződés aláírására. 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

 

A 15.) napirendi pont tárgya: Anonymus utcai járda építése, a Budapesti úttól a Mogyoródi utcáig 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 7 igennel támogatjuk az 
előterjesztést. 
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Cserháti Ferenc polgármester: Ahogy ígértük és ahogy a lakossági igény is megmutatkozik, próbálunk 
járdák építésével előrehaladni, különösen a forgalmasabb utcáinkon. A fontossági sorrendet megtartva 
kell ebben előre haladnunk. Az útjaink nagyjából rendben vannak, felújítások szükségesek, a 
járdaépítés viszont az elmúlt időszakban elmaradt. A Csonkáson az Anonymus utca az egyik ilyen 
frekventált utcánk. Kérem, hogy aki egyetért, szavazzon igennel! 
 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

339/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1. Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul 
Veresegyház Anonymus utca (Budapesti út és Mogyoródi utca közötti 
szakaszon) járda építési munkálatok kivitelezéséhez. 

 

2. A beruházás összege 16 693 100,- Ft + Áfa, azaz bruttó 21 200 237,- Ft, 

melyhez szükséges fedezet a 2023. évi költségvetés tartalékkeretéből 
kerül átcsoportosításra a K6 Beruházási előirányzatra. 

 

3. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a munkákra 
vonatkozó, Sevian Best Of Bau Kft.-vel (székhelye: 2113 Erdőkertes, Almás 
utca 4.) kötendő vállalkozási szerződés aláírására. 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

 

A 16.) napirendi pont tárgya: Lethenyei László tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Átadom a szót a Művelődési és Családügyi Bizottság elnökének. 
 

Szénás Zsoltné, a Művelődési és Családügyi Bizottság elnöke: Meghallgattuk a tájékoztatót és 
egyhangúlag támogatta a bizottság. 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 6 igen és 1 nem szavazattal 
támogatjuk az előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Kérem, hogy aki elfogadja a beszámolót, szavazzon igennel! 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

340/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja 
Lethenyei László 2023. évi tevékenységéről szóló tájékoztatóját. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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A 17.) napirendi pont tárgya: A Veresi Krónika tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Átadom a szót a Művelődési és Családügyi Bizottság elnökének. 
 

Szénás Zsoltné, a Művelődési és Családügyi Bizottság elnöke: Egyhangúlag elfogadjuk és a lap 
minőségének javítását szeretnénk kérni a jövő évre. 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Igen, a lap papírminőségének javítását szeretném kérni. Szeretném, ha 
a megjelenés is változna, a 25 éves évforduló lehetőséget ad arra, hogy picit frissítsünk. Átadom a szót 
a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 6 igen és 1 nem szavazattal 
támogatjuk az előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Átadom a szót Csécsyné Dr. Drótos Edina alpolgármesternek. 
 

Csécsyné Dr. Drótos Edina alpolgármester: Tegnap sajnos Péter nem tudott a bizottsági ülésen részt 
venni, szeretném neki megköszönni azt a munkát, amit végeznek közösen. Egy kicsi kritika illette a 
média területét. Persze, mindenhol vannak hibák, de én gratulálok. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Én is köszönöm a munkát Péternek és a szerkesztőségnek. Lakossági 
kritikai észrevétel elsősorban a terjesztéssel kapcsolatban volt. Ezen javítottunk, hogy változtattunk a 
kihordás rendszerén, ebben is jobb lett a Krónika. A tegnapi kritikai hangoknak nagyon örültem, mert 
fontos, hogy az legyen. Javaslat nem érkezett, hogy hogyan lehetne jobbnak lenni. Mindenkit bátorítok, 
hogy ha van olyan hír, esemény, amiről szeretné, hogy akár a televízió, akár az újság hírt adjon, jelezze 
a szerkesztőknek. Ha kapacitásuk engedi, be fognak ezekről számolni. Arra nem tudok ígéretet tenni, 
hogy mindenhol ott leszünk, mindenről hírt adunk, ennél már nagyobbak vagyunk. Átadom a szót 
Kovács Péter főszerkesztőnek. 
 

Kovács Péter főszerkesztő: Köszönöm szépen a képviselő-testület több éves bizalmát, igyekszünk neki 
megfelelni, nagyon szívesen fogadunk bármilyen ötletet, kezdeményezést, kapacitásunk függvényében 
mindent befogadunk. 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Ha nincs kérdés vagy észrevétel, akkor kérem, hogy aki beszámolót 
elfogadja, szavazzon igennel! 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

341/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1. Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a 
Veresi Krónika 2023. évi működéséről szóló tájékoztatóját. 

 

2. A Képviselő-testület a Veresi Krónika 2024. évi kiadása során figyelembe 

veszi a Művelődési Bizottság javaslatait. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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A 18.) napirendi pont tárgya: A Veresnet TV tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Átadom a szót a Művelődési és Családügyi Bizottság elnökének. 
 

Szénás Zsoltné, a Művelődési és Családügyi Bizottság elnöke: Egyhangúlag támogattuk és köszönjük a 
munkájukat. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 5 igen, 1 nem és 1 tartózkodó 

szavazattal támogatjuk az előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Ugyanazt tudjuk elmondani, amit a Krónikánál, Répássy Gáborék is 
nyitottak a javaslatokra, megkeresésekre. Gábor lelkes, mindenhol próbál ott lenni, dolgozik ezen, 

boldog vagyok, hogy megtaláltuk őt és így a Művelődési Házba integrálva átlátható működést ad. Ha 

nincs kérdés vagy észrevétel, akkor kérem, hogy aki beszámolóval egyetért, szavazzon igennel! 

 

A képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

342/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a 

Veresnet TV 2023. évi tevékenységéről szóló tájékoztatóját.  
 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

A 19.) napirendi pont tárgya: Döntés Veresegyház Város Önkormányzat számlavezető 
pénzintézetének kiválasztására 

 (Írásos előterjesztés jegyzőkönyvhöz csatolva) 
A napirendi pont előadója: Cserháti Ferenc polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Átadom a szót Dr. Marik György alpolgármesternek. 

 

Dr. Marik György alpolgármester: Ez a döntés régóta várat magára, amit az ellenőrzések és a Pénzügyi 
Osztály leterheltsége miatt nem tudunk előbb megtenni. Én azt gondolom, hogy egy önkormányzatnak 
kötelessége, hogy ezt a megmérettetést a számlavezető pénzintézetek felé megtegye rendszeres 

időközönként, mivel sok millió forintot lehet spórolni adott esetben. 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Egyetértek, hiszen 10 éve vagyunk partnerei a K&H-nak, kölcsönös 

megelégedéssel, ami a működést illeti. Ahogy a biztosításoknál is szoktunk évről évre árajánlatokat 
kérni, úgy bizonyos időközönként a számlavezetést is érdemes. A K&H-t erről már szóban 
tájékoztattuk, állnak a verseny elé, nem döbbentek meg rajta. Ettől függetlenül tárgyalunk a hitelünk 
kamatainak változásáról, átütemezéséről, most a kamat magas, erről nem a bank tehet, de vannak 
olyan konstrukciók, amelyekkel ezen lehet változtatni. Ha ebben lesz előrelépés, akkor előterjesztéssel 
jelentkezünk. Tegnap a bizottsági ülésen felmerült, hogy a három nevesített bankon kívül az OTP 
Bankot is keressük meg ajánlatkéréssel. Én ettől nem zárkózom el, de többet már nem javaslok. 
Egységes adatbekérőt fogunk kiküldeni, de tudjuk, hogy bank és bank között van különbség, 
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szemléletmód, más díjak, másért és máshogy kérnek pénzt. A könyvelésből látszik, hogy 1,5 millió 
forint az önkormányzat és a Polgármesteri Hivatal bankköltsége havonta, amelyek a különböző 
tranzakciós díjak, illetékek stb. Ha ehhez hozzávesszük még az intézményeket, akkor ez bőven 2-2,5 

millió forint körüli összeg. Érdemes ezzel a kérdéssel foglalkozni. Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 

Kőnig Zsolt képviselő 14 óra 15 perckor megérkezett az ülésterembe. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 4 igen, 1 nem és 2 tartózkodó 
szavazattal támogatjuk az előterjesztést. Szeretnék néhány szót mondani. Az egyik vélemény, hogy a 
megadott időpontok egy kicsit túl lassúak, mert ha most kérjük az ajánlatokat, akkor 13 hónap alatt 
ezek érvénytelenné válnak, újra kell kezdeni az egészet. Ha ez a szándékunk, akkor ezt egy kicsit fel kell 
gyorsítani. Meg kell vizsgálni a bankváltás költségeit és az éven túli hitel kérdését, hogy kell-e újból 
engedélyt kérnünk. Ha jól emlékszem, 19,5%-os kamattal indult. 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Bocsánat elnök úr, ez volt a kamat plafonja, 5% alatt indultunk, az 

alapkamat nagyon alacsony volt, BUBOR+2%. 5% körüliről mentünk fel oda, amit mondasz. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: A mostani helyzet szeptember 30-

val, 2.550.000.000 forint tartozásunk van, 14,5%-os a mostani kamat. 3 milliárd lekötésünk van, ennek 
10,25%-os kamata van, ez annyit jelent, hogy 4,25%-os kamatot produkálunk. Ezért mondom, hogy 
lényeges változás van az elmúlt időszakhoz képest, javult a helyzet, a bevételeink jelentősen 
megnőttek. Fő kérdés még a számlavezetési díj. Mindenképpen azt javaslom, hogy ha kedvező 
ajánlatot kapunk, akkor ezt meg kell gyorsítani. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Teljesen egyetértek és kihallom a dicséretet elnök úr szavaiból. Most 3 
milliárd van lekötve, de 1-2 hónap múlva már nem biztos, hogy annyi lesz, élni is kell és a következő 
számottevő bevételünk az adó márciusban. Igaz, hogy az egyenleg ebben a pénzügyi helyzetben így 
mutatkozik. Én azt gondolom, hogy nem lehet ezt egy évig húzni, ha kimennek az ajánlatkérések, akkor 
el lehet dönteni a jövő év elején, kedvező ajánlat esetén nem érdemes a bankváltást elhúzni. Tegnap 

a bizottsági ülésen is elhangzott, hogy egy banki ajánlat 30 napos szokott lenni. A költségek mellett 
nagyon fontos számomra a likvidhitel, a folyószámlahitel kérdése, annak nagysága és a kapcsolódó 
kamatok, költségek. Ebben a bankoknál biztosan lesz eltérő javaslat, ez a likviditásunkat segítené. A 
K&H-nál ez egy túl régi konstrukció, sokszor az összeg nagysága sem volt elegendő. Nekem az a 

javaslatom, hogy ezt a jövő év I. negyedévében zárjuk le, döntsük el, ezt követően a bankváltást július 
1-vel meg kell tenni. A bankok egymás között jogszabályi kötelezettségből adódóan képesek arra, hogy 
a régi bankszámlákra érkezett utalásokat automatikusan áttegyék az új számlára. Átadom a szót Dr. 
Marik György alpolgármesternek. 
 

Dr. Marik György alpolgármester: Azért ez a három bank került meghívásra, mert a K&H bank a 
számlavezető bankunk, a másik kettő pedig jelentkezett az önkormányzatnál. A Magyar Bankholding 

felső vezetése volt itt tárgyalni, az Erstének a regionális vezetői voltak itt. A hosszú lejáratú hitelünket 
minden további nélkül átveheti a másik intézet, ha számlavezetőváltásra kerül sor belügyminisztériumi 

engedéllyel, nem kell újra engedélyeztetni. A bankváltásnak nem nagyon vannak költségei, ezt is 
részletesen elmondták. Nyilván a Pénzügyi Bizottságnak lesz többek között a feladata az, hogy 
létrehozzon egy komplex kiírási rendszert, amibe az összes bankköltség be van ágyazva. Hónapok óta 
folynak a tárgyalások, eddig a folyamatos ellenőrzések miatt nem írtuk ki, amik lefoglalják az 
önkormányzat illetékes ügyosztályait. Emberileg nem fér bele az idejükbe, hogy ezt a folyamatot 
előkészítsük és elindítsuk, ezért került bele ez a hosszú határidő. 
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Cserháti Ferenc polgármester: A hosszú lejárati hitel a bizottság ülésén is felmerült. Nyilván a 
számlavezető pénzintézet vélhetően átvállalja a hosszútávú hitel kezelését, amelynek futamidején 
nem kívánunk változtatni, mert az kormányengedély-köteles. Ha jobb kamatfeltételeket sikerül 
kialkudni, akkor információnk szerint nem kormányengedély-köteles a váltás. Átadom a szót Dr. Marik 
György alpolgármesternek. 
 

Dr. Marik György alpolgármester: Azt elfelejtettem mondani, hogy a hosszú lejáratú hitelünk az egyik 
legfontosabb része a megversenyeztetésnek. A testületnek lenne egy nagyon fontos feladata ezzel 
kapcsolatban. Pásztor Béla polgármester úr mindig megígérte, hogy az újabb választásokra egy 

hitelmentes önkormányzatot fogunk itt hagyni, én azt gondolom, hogy erre most megvan az esély. 
Természetesen ez egy hosszútávú gazdasági stratégia része kell, hogy legyen, hogy megtartunk egy 
hitelt azért, hogy a fejlődés lehetősége biztosítva legyen és ne kelljen újra engedélyeztetni vagy pedig 
visszafizetjük a teljes hiteleinket. Amit említett a Pénzügyi Bizottság elnöke, hogy 4% körüli kamat van, 

ha úgy vesszük, ez egy rendelkezésre tartási díj, ami 4%-nak kicsit sok, 0,5-1%-ban szokás tartani. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Kellő körültekintéssel kell végigjárni, a következő év első hónapjaiban 
megtesszük. Ha nincs kérdés vagy észrevétel, akkor kérem, hogy aki az előterjesztés határozati 
javaslatával egyetért, szavazzon igennel! 
 

A képviselő-testület 10 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

343/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1. Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete dönt arról, 
hogy az Önkormányzat 2024. I. negyedévében megvizsgálja a K&H Bank 
Zrt.-vel kötött szerződéseinek pénzügyi kihatásait mérlegelve annak a 

lehetőségét, hogy a számlavezető pénzintézet megváltoztatása esetén 
tudna-e az önkormányzat a jelenleginél kedvezőbb feltételekkel 
pénzforgalmi szolgáltatásra szerződést kötni. A vizsgálat eredményéről 
2024. június 30-ig beszámol a Képviselő-testület felé. 

 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az Erste Bank 

Hungary Zrt.-től, az MBH Bank Zrt.-től és a K&H Bank Zrt.-től az esetleges 
bankváltáshoz szükséges ajánlatokat bekérje. 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

 

A 20.) napirendi pont tárgya: Egyebek 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Még októberben döntöttünk a 2018-as bölcsődefejlesztési pályázat 
összegének visszafizetéséről. Akkor úgy számolta a pénzügyi osztályvezető, hogy nagyságrendileg 
10.000.000 forint kamatot kell fizetnünk a több éve itt lévő pénzre. A kamat kedvezményes a 

kormányzati döntéseknek megfelelően. A korábbi döntésnek megfelelően a 12 havi részletben történő 
részletfizetést a Magyar Államkincstárhoz elküldtük, jóváhagyta, kiszámolta a kamatot. A nagyságrend 
nem változik, pontos összege 10.442.600 Ft lett. Felolvasnám a határozati javaslatot, amihez kérem a 
képviselőtársak támogatását: „Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
felhatalmazza a polgármestert, hogy a PM bölcsődefejlesztés 2018/34 számú pályázathoz kapott 
162.255.800 forint támogatás és 10.442.600 Ft kamat 2023. december 1-jétől 12 részletben történő 
visszafizetésére vonatkozóan fizetési megállapodást aláírja. A 10.442.600 Ft összegű kamatból 870.217 
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forint fedezete az önkormányzat 2023. évi költségvetés K3 Dologi kiadások előirányzatán tervezve van. 

A fennmaradó 9.572.383 Ft-ot az önkormányzat 2024. évi költségvetésében tervezni szükséges.” Ehhez 

kérem a képviselő-testület hozzájárulását és felhatalmazását. Átadom a szót a Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke: 7 igennel támogatjuk az 
előterjesztést. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Kérem, hogy aki támogatja, szavazzon igennel! 
 

A képviselő-testület 10 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

344/2023.(XI.15.) Kt. határozat: 
 

1. Veresegyház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza 

a polgármestert, hogy a PM_BOLCSODEFEJLESZTES_2018/34-es számú 
pályázathoz kapott 162.255.800,- Ft támogatás és 10.442.600,- Ft kamat 

2023. december 1-től 12 havi részletben történő visszafizetésére 
vonatkozó Fizetési megállapodást aláírja. 

 

2. A 10.442.600,- Ft összegű kamatból 870.217,- Ft fedezete az 

önkormányzat 2023. évi költségvetésének K3 Dologi kiadások 
előirányzatán tervezve van. A fennmaradó 9.572.383,- Ft-ot az 

önkormányzat 2024. évi költségvetésében tervezni szükséges. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

Cserháti Ferenc polgármester: További két bejelentenivaló van az Egyebek napirendi pontban. Dr. Kiss 
Béláné jegyző asszonynak a próbaideje a mai napon lejár, a próbaidőt a jogszabály írta elő. Az elmúlt 
három hónapban a rendelkezésre álló idő többszörösét dolgoztuk, ezt a képviselő-testület is érezheti. 
Úgy gondolom, hogy aljegyző asszonnyal szép munkát végeztek a kollégákkal együtt. Abban 
maradtunk, hogy marad és támogatja továbbra is a csapatot. A másik bejelentenivaló, hogy Kucsa 

Tamásné 2023. december 31-i hatállyal lemondott a Medveotthon Fejlesztéséért Alapítvány kurátori 
tisztségéről, amelyet tudomásul vettem, mindannyian köszönjük lelkiismeretes munkáját. Tekintettel 

arra, hogy az alapítványt az önkormányzat, a képviselő-testület hozta létre, így nekünk kell pótolni a 
kurátor személyét. Arra teszek javaslatot, hogy visszatérnénk a kuratóriumi működésre és három 

kurátorral lássuk el ezt a feladatot. Ha valakinek van javaslata, szívesen veszem. Egy személyre rábízni, 
nagyon nagy felelősség, ha bármi történik, akkor adott esetben az alapítvány működésképtelenné 
válik. Kérdezem, egyetértetek-e elvben azzal, hogy visszatérjünk a háromtagú kuratóriumhoz. Jó, akkor 

erre vonatkozóan hozunk javaslatot. Remény szerint erről a következő ülésen tudunk dönteni. Átadom 
a szót Gáncs Gábor képviselőnek. 
 

Gáncs Gábor képviselő: Reagálni szeretnék Dr. Marik György képviselőtársam által elmondottakra. 
Felhívom a figyelmet, hogy a következő adóbevételünk jópár hónap múlva lesz esedékes. Ha 
visszafizetjük ezt a 2.550.000.000 forintot és megnézzük, hogy mennyi pénzünk van, akkor a januári 
fizetések már veszélybe kerülnének. Kritika érte a 4,25%-os kamatot. Nem biztos, hogy ilyen kamaton 

tudnánk januárban hitelt felvenni a következő időszak túléléséért. A pénzügyi osztályvezetővel, 
polgármester úrral és a Pénzügyi Bizottság tagjaival külön-külön beszéltünk erről a kérdésről és abban 
maradtunk, hogy maximum részösszegtörlesztés lehetséges, ha úgy áll a kassza. Egyelőre ezt 
választottuk, hogy a pénz ott legyen és bármikor hozzá tudunk nyúlni. Az elmúlt időszakban kb. 500 
millió forintot kellett kifizetnünk a korábbi évek rendbetételére. 
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Cserháti Ferenc polgármester: Képviselő úr visszatért a 19. napirendi ponthoz. Egyetértek, nyilván a 
jövő évi költségvetésben kell majd megtervezni, hogy tudunk-e a hosszútávú hitelben előtörleszteni 
úgy, hogy a működésünk, a béreink, az előttünk álló fejlesztési elképzelések milyen pénzügyi 
finanszírozást igényelnek. Erről nincs vita köztünk, megfontoltan kell ezt vinni. Átadom a szót Dr. Marik 
György alpolgármesternek. 
 

Dr. Marik György alpolgármester: Én is a jövő év végét céloztam meg erre a feladatra, amennyiben a 
jövő évi adóbevételeink hasonlóképpen alakulnak, mint az ideiek. Amikor azt mondjuk, hogy ez egy 

kedvező kamatozású hitel, nem, ez még mindig nagyon nem kedvező, és ezért kell megversenyeztetni 
a bankokat. Az önkormányzat nem túl szerencsés döntése, ugyan ez polgármester úr egyszemélyes 
döntése volt annak idején, a változó kamatozású hitelként való megkötése volt akkor, amikor 

mindenhol a fix kamatozású hitelt javasolták. 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Nincs vita köztünk, mindannyian ugyanarról beszélünk. Átadom a szót 
Bobál Imréné képviselőnek. 
 

Bobál Imréné képviselő: Szeretnénk megköszönni, hogy a temetőnél elkészült a lépcső. Az a kérdés 
merült fel, hogy lehetne-e egy nap és eső ellen védő előtetőt feltenni és egy mobil WC-t mindkét 
temetőbe? 

 

Cserháti Ferenc polgármester: A ravatalozó terasz része valóban balesetveszélyes volt. Már beszéltünk 
főépítész úrral, a Műszaki Osztály vezetőjével, hogy valamilyen fajta átalakítás, bővítés ráférne az 
épületre, a református temetőben megoldotthoz hasonlóan. Meglátjuk, hogyan lesz erre pénzünk. 
Arról már intézkedett a Műszaki Osztály vezetője, hogy mindkét temetőbe kerüljön mobil WC, ez 

folyamatban van, ehhez a közműveket oda kell vezetni. 5 millió forint körüli összegből megoldjuk 
mindkettőt. A temetőket a mosdótelepítést követően be fogjuk zárni, temető nyitva tartást fogunk 
meghatározni. A katolikus temetőben egyre jellemzőbb, hogy az éj leple alatt nagy mennyiségű 
hulladék kerül be a temetői konténerbe vagy mellé. Ez a probléma a református temetőben nem 
jelentkezik. 

 

Bobál Imréné képviselő: Ivacsról kérdezték, hogy miért kellett megváltoztatni a buszmenetrendet? Az 
emberek nem tudnak felszállni a gödöllői buszra, nem érik el a vonatot. Nem tudnak közlekedni. 
Ivacson rossz a közvilágítás, nincs járda. 
 

Kátai-Benedek Zalán üzemeltetési irodavezető: Október 1-től az első járat negyed órával hamarabb 
indul, december 1-től változik megint, negyed órával később indul mindegyik, tehát az első járat 7 
órakor fog indulni, a többi járat pedig óra 15 perckor. 
 

Bobál Imréné képviselő: Nem érik el az autóbuszt, amivel Gödöllőre mennének vagy a vasútállomásra. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Ez a busz mindenkinek minden igényét nem fogja tudni kielégíteni. A 
buszjáratokat két okból indítottuk, az egyik az iskolákba való eljutása a gyermekeinknek, a másik a 
piacra és a Misszióba való eljutása az idősebbeknek. Ez a menetrend eddig sem volt a vasúthoz vagy a 
távolsági buszokhoz igazítva. Változtattunk a menetrenden, emiatt a Revetekből olyan észrevételek 
jöttek, hogy a gyerekeknek 7 óra előtt fel kell szállni a buszra, ezért változtatnunk, hogy az egyik busz 

menetrendjét meghosszabbítva szaladjon fel még a Revetekbe, fél 8 körül szedje össze a gyerekeket, 
érjen le velük ¾ 8-ra az iskolához. Ezt az igényt kielégítettük. Én is kapok sok panaszt arra vonatkozóan 
például, hogy a Ligetekből nem lehet elérni a vonatot, nem megy oda busz. A közlekedési koncepció 
készítésében is már több alkalommal elhangzott, hogy ezek a buszjáratok ezekre a kérdésekre nem 
adnak választ, hiszen nem ezzel a céllal indultak. Ahhoz, hogy a különböző menetrendekhez igazodni 
tudjanak és a városon belüli közlekedési igényeket is kiszolgálják, legalább 5 járatot kellene 




